
Årsmøde – dagsorden 

 

1. godkendelse af forretningsordenen. 
Peter fortæller kort om formaliner, dagsorden er sendt rettidig ud. Der opfordret til at man 
tjekker sin mailboks, da der opleves at der kommer mail retur om det ikke er muligt at aflevere 
mail til medlemmerne. 
Dorte fortæller at det er hende der afholder beretningen fra bestyrelsen, da Stine er 
fraværende. 
Pia (næstformand) er taget til byrådsmøde, da der er nogen punkter på dagsorden som er 
vigtigt at vi kommer med kommentar til. Pia kommer efter byrådmødet. 
 

2. valg af dirigent. 
Peter Bech Christensen blev valgt. 
 

3. godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden blev godkendt. 
 

4. valg af stemmeudvalg 
Der ønskes at der laves et stemmeudvalg hvis det bliver nødvendig. 
 

5. bestyrelsens beretning. 
Dorte præsententer bestyrelsens beretning. Se bilag. 
Der blev oplyst at der kommer 2 aftener med lær at tjek din lønseddel d. 7. nov. og d. 12. nov. 
2024 
 
Beretningen bliver lagt op til dialog. 

• Der spørges ind til hvordan samarbejdet er med Sosu skolerne? Det er et arbejde som 
vi her i afdelingen har besluttet at vægt højt selvom det tager en del tid. Der er et stort 
samarbejde i de nordjyske afdelinger omkring elevarbejdet. 

• Fuldtid må man i et stillingsopslag skrive at det er mulighed for at være i dialog om 
timeantallet? Det må man gerne, så det op til den enkle at bestemme om man ønsker 
at være ansat på et mindre timeantal. 

• Kommunerne er forpligtet til at ledige stillinger skal slås op som fuldtidsstillinger. Der 
kommer et forslag på at når det er et krav så burde kommunerne få en form for bod, når 
aftalen ikke overholdes. 

• Hvad bliver der gjort ved alle de ufaglærte der bliver ansat pt i kommunen? FOA har 
bedt A-kassen om at lave et udtræk på hvor mange Sosu der går ledig for at se om der 
er en sammen hæng. 

• Der er bekymring om den nedskæring der er i nattevagterne, at der er borger som kan 
risikere at komme til at lige i mange timer inder der kommer hjælp.  

• Der skal tages et aktiv valg om man ønsker seniorbonus eller seniordage inden 1 okt. 

                Beretningen bliver godkendt. 

 



6. indkomne forslag, herunder forslag til næstformand. (skal være i afdelingen i hænde seneste 8 
dage før) Pia Dideriksen ønsker genvalg. 
Pia bliver genvalgt som næstformand. 
 

7. valg: bestyrelsesmedlemmer for 2 år 
• Lone Nissen, ønsker genvalg 
• Pia Quist Vishart, ønsker genvalg 
• Kristina Kørbing ønsker at stille op som bestyrelsesmedlem. 

Der for bliver der nedsat et stemmeudvalg. Som består af. 
Gitte Skov 
Lærke  
Grethe Skorik 
Der brevstemmes. 
 
Lone og Pia blev genvalgt til bestyrelsen. 
 

8. suppleant for 2 år Lone Sloth Corfixen ønsker genvalg 
Kristina Kørbing ønsker at stille op som suppleant. 
Der brevstemmes. 
Lone vandt valget. 
 

9. Evt.  
Intet under evt. 

Efter årsmødet er der oplæg ved Vinnie Sørensen Laustsen, arbejdsrelateret stress. 


